
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1993-1994 
 
ALGEMEEN  
Het seizoen 1993-94 betekende voor LENS 1 de terugkeer in de 2e Klasse. Na een "succesvolle" oefenperiode werd echter al 
snel duidelijk dat het een moeilijk jaar zou worden. Na de uitwedstrijd tegen RKAVV was ondergetekende er zeker van dat 
LENS na slechts een verblijf van 1 jaar in de 2e klasse, zijn heil weer zou moeten gaan zoeken in de 3e. Maar dankzij een 
fenomenale eindsprint werd zelfs de 3e periodetitel behaald en was er uitzicht op promotie naar de 1e Klasse. Al met al kan 
LENS terugzien op een geslaagd seizoen.Aan het einde van het seizoen nam LENS afscheid van trainer Maarten Rog. 
Maarten vertrok naar GDA en kan m.i. met trots terugkijken op zijn periode bij LENS. Peter Bos, de tweede trainer, van het 
afgelopen seizoen neemt de plaats van Maarten in; de plaats van Peter wordt overgenomen door Hans van Heeteren.  
 
KLUB VAN HONDERD  
Het seizoen 1992-93 werd dit fenomeen ook binnen onze vereniging geïntroduceerd. Resultaat,meer dan 100 leden. Het 
seizoen 1993/1994 gaf echter een minder rooskleurig resultaat te zien. Slecht 45 LENSERS werden lid.Ook hier werd weer 
duidelijk dat wanneer er vanuit het Bestuur geen initiatieven worden genomen, eerder geboekte resultaten verdwijnen als 
sneeuw voor de zon.  
 
NIEUWJAARSRECEPTIE  
Tijdens de nieuwjaarsreceptie,die beduidend minder bezoekers had dan de voorgaande jaren, werd een aantal leden 
gehuldigd. 
25 jaar lid:  
Hans Bertens, 
Frans Flumans, 
Joop Heynen, 
Cees Lipman, 
Adri de Pagter en  
de heer Jan Roodbol. 
40 jaar lid:  
Guido Halleen, 
Gerard Kemperman, 
Hans Rooduyn en  
Paul Schulten.  
 
BESTUUR  
De samenstelling aan het begin van het seizoen was:  
Cees v.d.Wilk:   Voorzitter  
Wim Kouwenhoven:  Secretaris  
Arthur de Groot:  Penningmeester  
Frans v.Dijk:   Kommissaris  
Ad Coret:   Kommissaris  
Het Bestuur was niet in staat om regelmatig voltallig te vergaderen. Al snel bleek, dat door drukke werkzaamheden van een 
aantal leden, het Bestuur niet goed kon funktioneren. De heren C.v.d.Wilk en F.van Dijk moesten dan ook besluiten om af te 
treden.Gelukkig werden de heren H.v.d.Kleij, G.v.d.Kleij en P.v.d.Steen bereid gevonden om voor de duur van 1 jaar,in het 
Bestuur zitting te nemen.  
Voor Paul v.d.Steen en Gerard v.d.Kleij hield dit een uitbreiding van hun werkzaamheden voor LENS in. Zij waren immers 
eveneens verantwoordelijk voor respectievelijk JUKO en SEKO. Na de Algemene Vergadering van 13 december 1993 was de 
taakverdeling als volgt :  
Hans van der Kleij:  Voorzitter, sponsoring  
Arthur de Groot:  Penningmeester  
Wim Kouwenhoven:  Secretaris, selektie Zondag  
Gerard van der Kleij:  Kommissaris, SEKO  
Paul v.d.Steen:   Kommissaris, JUKO  
Ad Core :   Kommissaris, bar, akkommodatie  
Na benoemd te zijn, is het Bestuur aan de slag gegaan om een aantal zaken op te pakken.  
Akkommodatie: 
De velden en opstallen verkeren in een slechte staat.Door het bestuur werd een werkgroep akkommodatie in het leven 
geroepen die zich met deze problematiek ging bezighouden.Het reeds bestaande kontakt met de Gemeente werd 
geaktiveerd. LENS heeft zich aangemeld voor de regeling kunstofvelden en zich georiënteerd op de aanleg van een 
Wetraveld. Weer werd duidelijk dat een dergelijke noodzakelijke ingreep een voor onze vereniging te dure aangelegenheid is. 
Verder is er kontakt geweest met de werkgroep Zuid West Den Haag, maar ook dit leverde niets op. Kortom,op korte termijn is 
er geen uitzicht op verbetering. Van de kant van de Gemeente is niets te verwachten.  
Financiën:  
De financiële positie van de vereniging is verre van rooskleurig. Het jaar werd dan ook afgesloten met een fors 
exploitatietekort. Wanneer wij op korte termijn ons huishoudboekje niet sluitend kunnen maken is het onmogelijk om vast te 
blijven houden aan de huidige lijn, t.w. prestatiegericht.  
Sponsoring:  
LENS maakt veel te weinig gebruik van de mogelijkheden die er op dit gebied zijn. Echter ook het werven van sponsors is 
arbeidsintensief. Gelukkig heeft het Bestuur een aantal prominente leden bereid gevonden hiermee aan de slag te gaan  
 



Gaandeweg de 2e helft van het seizoen werd duidelijk dat het Bestuur in deze samenstelling ook niet in staat bleek goed te 
funktioneren. Alle bestuursleden besloten dan ook hun funktie ter beschikking te stellen. lnmiddels is er een 
formatiekommissie doende nieuw kandidaten te zoeken.  
Technische zaken: 
Zie jaarverslagen SEKO en JUKO.  
Financieel  
Zie jaarverslag van de penningmeester.  
  
Tenslotte:  
Rest uiteraard een woord van dank aan alle kommissieleden, leiders, ouders, sponsors, adverteerders, medewerkers en 
iedereen die er voor gezorgd heeft dat onze klub is kunnen blijven funktioneren. Ik hoop echter dat in de toekomst meer leden 
bereid zijn om hun steentje bij te dragen. Ondergetekende is hiertoe bereid, echter niet meer in mijn huidige funktie. 
Terugkijkend op mijn funktioneren overheerst het gevoel van ontevredenheid en zorg. Zorg om zaken die de vorige jaren niet 
ten goede zijn gekeerd. Ontevredenheid over het feit dat ik niet in staat ben geweest het tij te keren. Wellicht kan "nieuw 
bloed" hierin wel verandering brengen.  
 
Wim Kouwenhoven  
Algemeen Sekretaris  
november 1994  
 
SAMENSTELLING KOMMISSIES per 13 december 1993  
 
SEKO: 
Gerard van der Kleij 
Jan Ham 
Jos Witting 
JUKO: 
Paul v.d. Steen  
Arnold v.d.Donck  
Fred Grens  
Edwin Kuik  
Ruud Vereecken  
Barko  
Ina v.d.Berg  
J.de Roode  
Peter v.Fessem  
M.Houtman  
Redaktie  
Albert Miltenburg  
Cees.Alting  
EKO  
M. v. d .Donck  
M. Officier  
M. Vereecken  
A.de Zeeuw  
N. van Wanrooy  
Toto-Lotto  
Gerard Kemperman  
Sponsorkommissje  
John v.d.Lubbe  
J. Puister  
Wim van Ettinger  
Contributie en Ledenadministratie  
Martin Reuver  
Kaskommissie  
René van Bergenhenehouwen  
Wil Heynen  
  
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE ZONDAG 1993-94  
 
ALGEMEEN  
Voor de SEKO was het seizoen 1993-94 niet een seizoen om enthousiast over naar huis te schrijven. Door allerlei oorzaken 
was er een magere bezetting, die zich helaas ook nog met veel randzaken zoals b.v. kontributie-achterstanden en de 
problemen bij een aantal elftallen moest bezighouden. Treurnis valt er ook te melden over de almaar in kwaliteit en kwantiteit 
inleverende zaterdagafdeling, waar LENS 2 (zat) de tol betaalde en degradeerde. Desondanks zijn op het sportieve vlak ook 
enkele lichtpuntjes te melden. We denken daarbij aan het fantastische seizoen van het LENS 3 (zondag) met de promotie 
naar de reserve hoofdklasse als resultaat en de uiteindelijk goede afloop van het met veel bloed, zweet en tranen verlopen 
seizoen voor LENS 1 (zondag). Positief was de terugkeer van een aantal 'oude' jongelingen, die als zesde elftal een 
verdienstelijke come-back maakten, hopelijk voor langere tijd.  
 



ORGANISATIE  
De SEKO kende een bezetting van 3 personen, waarvan de rolverdeling als volgt was:  
Jan Ham, secretaris zaterdag  
Jos Witting, senioren zaterdag  
Gerard van der Kleij, secretaris zondag. 
 Halverwege het seizoen ging laatstgenoemde deze functie combineren met die van bestuurslid. Achter de schermen zorgde 
Ben Osse op de hem bekende secure wijze gelukkig voor de wekelijkse publicatie van de wedstrijdprogramma's in de 
LENSrevue, waarvoor onze dank.  
In het seizoen 1993-94 werd door LENS aan de kompetitie deelgenomen met 2 zaterdag-, 9 zondag- en 3 zaalteams. 
Vermeldenswaard hierbij zijn voor wat betreft de zondag de uitbreiding met 1 team, waartegnover de organisatorische 
problemen rond LENS 4, 8 en 9 stonden en voor wat betreft de zaterdag de al genoemde steeds verdergaande afkalving, 
zodanig dat besloten werd voor het seizoen 1994-95 geen trainer meer aan te trekken. Wat dit op termijn betekent, laat zich 
gemakkelijk raden.  
 
BEGELEIDING  
De trainers  
Als hoofdtrainer fungeerde dit seizoen Maarten Rog met als tweede trainer Peter Bos. Ton 's-Gravendijk en Jan Gerritsen 
assisteerden beiden bij de training b.v. bij terugkeer geblesseerden, doelverdedigers e.d.  
Aan het einde van het seizoen nam Maarten afscheid van LENS en vertrok naar GDA. Maarten en LENS kunnen met trots 
terugkijken op 3 jaren van sportieve successen met promoties van de vierde naar de tweede klasse.  
Bijna lukte de sprong naar de 1e klasse, maar toch: het was mooi zo. Maarten bedankt! Peter Bos neemt nu het 'grote' werk 
van hem over. Wij wensen hem en de nieuwe tweede trainer Hans van Heeteren vanzelfsprekend evenveel succes toe. Bij de 
zaterdagafdeling werd John Boerema trainer/speler. Helaas bleek deze combinatie gaande het seizoen niet ideaal. Omdat 
aan het einde van het seizoen mede om kwantitatieve redenen besloten moest worden om zonder trainer bij de 
zaterdagsenioren verder te gaan, werd afscheid van John genomen. Wij danken hem voor zijn inzet voor LENS gedurende 
een aantal seizoenen.  
De verzorger  
Als verzorger trad dit seizoen op Edwin Coret, niet alleen een echte LENS-man maar ook een zeer kundig 
verzorger/fysiotherapeut. Hij zorgde zowel bij de preventieve verzorging als bij de behandeling bij blessures voor een hoog 
rendement en snelle terugkeer .  
De leiders  
Bij het eerste elftal traden als leiders op Ton 's-Gravendijk en Frans van der Berg. Ton had daarbij veelal de rol van praatpaal 
richting trainer, terwijl Frans zich veelal bezighield met het organisatorische gebeuren. Bij LENS 2 en LENS 3 waren de leiders 
resp. Cees Bogisch en Jan Heins. leder op de van hem bekende wijze, Cees "als stille maar o zo nuttige kracht werkend op 
de achtergrond en Jan, aan wie het woord stilte niet echt besteed is, maar zijn elftal aan zich weet te binden door zijn 
aanstekelijk enthousiasme.  
Aan het eind van het jaar besloot Frans er een punt achter te zetten. Frans ook vanaf deze plaats nog eens bedankt voor alle 
inspanningen in al die jaren. Ton gaat zich meer richten op het trainen, zijn opvolger wordt de u welbekende Richard van der 
Hoek, terwijl Rob Pilon de taken van Frans zal overnemen. Met Cees en Jan kon gelukkig het 'kontrakt' worden verlengd.  
Training overige senioren  
Ook dit seizoen werd er elke donderdagavond door een groep overige senioren lekker getraind. Ondanks de vele afkeuringen 
was er toch altijd wel een groep van minimaal 10 enthousiastelingen .  
 
DE RESULTATEN  
1. Zaterdagsenioren  
LENS 1 startte zeer sterk in de 2e klasse, viel daarna terug om uiteindelijk toch een plaatsje in de nacompetitie te veroveren. 
In de laatste wedstrijd met de bloemen al in het vooruitzicht (en in de auto) strandde men jammerlijk op Marine.  
LENS 2 betaalde, zoals gezegd, de tol van het verval bij de zaterdagafdeling en de te geringe trainingsopkomst en 
degradeerde na een beslissingswedstrijd naar de res. 3e klasse.  
2. Zondagsenioren  
LENS 1 moest wennen aan het hogere niveau en stond lange tijd zorgelijk in de onderste regionen. Dat er genoeg kwaliteit in 
huis was, bleek in de laatste wedstrijd tegen Voorburg. In een heerlijke ambiance werd Voorburg van de mat gespeeld, het 2e 
klasserschap veilig gesteld en een periodetitel binnengesleept. Toen was de pijp leeg en moest men VELO voor laten gaan 
naar de 1e klasse.  
LENS 2 deed het in de reserve 2e klasse KNVB buitengewoon goed, zowel sportief als qua sfeer, en werd uiteindelijk fraai  
tweede achter ADO, hetgeen geen schande is.  
Het verhaal van LENS 3 in de reserve 1e klasse HVB is bekend. Een jong team, gelardeerd met enkele enthousiaste 
routiniers, een dito leider en niet te vergeten behoorlijke kwaliteiten. De bekroning van het spannende seizoen kwam in de 
laatste wedstrijd toen concurrent VELO in Wateringen werd verslagen met heel veel LENSers langs de lijn. Niet snel ook 
zullen we de support vergeten die het kampioensteam 's-middags aan LENS 1 gaf in de wedstrijd tegen Voorburg. Terug in de 
hoofdklasse moet er nog meer in kunnen zitten voor dit elftal.  
LENS 4 kende de nodige organisatieproblemen naast onderlinge irritaties, wat z'n weerslag had op het sportieve vlak. Een 8e 
plaats met 15 punten in de reserve 2e klasse HVB was uiteindelijk het resultaat.  
Anders dan wij van hen gewend zijn, waren de resultaten van LENS 5 in de reserve 2e klasse. Erkend moet worden dat men 
met een aantal op z'n zachtst gezegd onvriendelijke tegenstanders werd opgescheept, maar een zesde plaats met 12 punten 
is mager, te meer daar dit elftal ook de topscorer van het seizoen in huis had in de persoon van Frans Disseldorp. Met een 
produktie van zo'n 35 treffers eiste hij voor de 4e keer in succesie deze titel op.  
Een nieuw elftal was dit jaar LENS 6. O.l.v. Arthur de Groot trokken een aantal 'oude' jongelingen weer hun voetbalschoenen 
aan en met succes: een 4e plaats met 21 punten uit 18 wedstrijden ook al in de reserve 2e klasse HVB.  



Ook LENS 7 presteerde redelijk tot goed in de reserve 4e klasse HVB. Over de 5e plaats met 23 punten uit 20 wedstrijden 
mogen de routiniers in dit al jaren met elkaar spelende team én de sponsor Van der Velde 't Veentje Verhuizingen dik 
tevreden zijn.  
Met LENS 8 was het tobben. Onderling boterde het niet altijd en de sportieve resultaten zullen daar ook aan bijgedragen 
hebben. Een laatste plaats met 6 punten uit 22 wedstrijden in de reserve 5e klasse was het uiteindelijke resultaat. Uithuilen en 
komend seizoen opnieuw beginnen.  
Tenslotte LENS 9. Dit team was vorig seizoen nog een gezellig en goed georganiseerd team. Dit seizoen was 
tegenovergesteld. Weliswaar werd in de 2e veteranenklasse een verdienstelijke 3e plaats behaald met 24 punten uit 18 
wedstrijden maar wel vaak incompleet en met veel problemen. Niet vreemd dus dat dit team in het nieuwe seizoen niet 
terugkeert.  
3. Zaalvoetbal  
Dit jaar bleven slechts 2 elftallen over. Ook nu weer spelend op de onmogelijkste tijden werd toch weer een gezellig seizoen 
gedraaid.  
LENS 1 het team van de gebroeders Kuijpers en sponsor Alpina eindigde in de reserve 1e klasse in de middenmoot. Ook het 
LENS 2 eindigde in de middenmoot, maar dan in de reserve 2e klasse. Paul Schulten c.s. scoorden veel, mede dankzij de 
jonge generatie Schuurman, maar was verdedigend zo lek als een zeef met 95 doelpunten tegen. Beide teams keren ook 
komend seizoen weer in de sporthallen terug.  
TENSLOTTE  
Een woord van dank aan allen die er toe hebben bijgedragen dat het seizoen goed is verlopen. De spelers, trainers, leiders, 
supporters, sponsors, tegenstanders en scheidsrechters, maar zeker ook de vele LENS-medewerkers/-sters voor en achter de 
schermen. Na een welverdiende vakantieperiode hopen wij met u weer aan een goed en gezellig seizoen te kunnen beginnen.  
 
's-Gravenhage, juni 1994  
Gerard van der Kleij, 
SEKO 9394  
  
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1993-94 
De Jeugdkommissie.  
Arnold v.d.Donck, 
Edwin Kuik, 
Paul v.d.Steen en  
Ruud Vereecken  
zaten dit seizoen in de jeugdkommissie van LENS. Arnold was weer verantwoordelijk voor de toernooien en de aanstelling 
van de scheidsrechters voor de thuiswedstrijden. Edwin en Ruud, die voor het eerste seizoen in de jeugdkommissie zaten, 
waren veelal aktief op de zaterdag en bovendien zaten ze in de organisatie van het grote internationale Eurosportring- 
toernooi op Escamp. Paul deed het algemeen sekretariaat en tevens het wedstrijdsekretariaat. Lopende het seizoen nam hij 
ook zitting in het bestuur.  
 
De elftallen.  
In de kompetitie kwamen wij uit met 25 teams t.w: 2 A, 2 B, 4 C en 5 D-elftallen, alsmede 8 E en 4 F-zeventallen. Een record 
van de laatste jaren, maar gelijktijdig een groot probleem om voor m.n. de lagere teams leiders te vinden. Met vallen en 
opstaan zijn wij hier uiteindelijk in geslaagd maar ideaal was het zeker niet.  
 
De resultaten.  
In de JONG LENS kwamen de leiders maar ook de jeugdkommissie uitvoerig terug op de resultaten van de jeugdteams. In het 
kort vermelden wij nog even de belangrijkste resultaten:  
1. Zowel LENS B1 als C1 promoveerden naar de hoogste Haagse poule, zodat wij komend jaar met al onze jeugdteams 

in de hoogste klasse uitkomen van de afdeling Den Haag.  
2. LENS D5 werd kampioen en dit feest werd uitbundig gevierd door zowel de spelers als de ouders.  
 
De trainers.  
Het afgelopen seizoen is er door onze jeugdtrainers weer zeer hard en veel gewerkt met onze jeugd. De selektietrainers 
waren:  
A1-selektie:  Rolf Rombouts  
B1-selektie:  Claudio Bolman  
C1-selektie:  Fred Spa  
C2-selektie:  Fred Grens  
D1-selektie:  Fred v. Dijk  
D2-selektie:  Piet v.Gils  
E-selektie:  Theo Hoefnagel  
Zoals bovenstaande plaatje laat zien hebben we bij zowel de C- als bij de D-jeugd een tweede selektie geformeerd, omdat 
zowel de kwantiteit als de kwaliteit hiervoor aanwezig was. Met onze C2 en D2 speelden we dan ook in poule 4 tegen 
merendeels eerste elftallen. Het resultaat was positief en ook het komend seizoen gaan we hier mee door.  
De niet geselekteerde A- en B-jeugd werd weer twee keer per week onder handen genomen door Arno v.Blitterswijk. De 
animo bij deze groep (m.n. bij B2 ) was weer erg groot. Het trainen van de niet geselekteerde C-jeugd werd een groot  
probleem vanaf het moment dat Fred Grens dit niet meer kon doen i.v.m. drukke werkzaamheden. Een vaste opvolger werd 
niet gevonden en dit ging ten koste van de animo bij veel spelers. De niet geselekteerde D-jeugd werd getraind door Edwin 
Kuik en Teun de Klerck. De opkomst was redelijk tot goed. De woensdagmiddagklub kende vele wisselingen wat niet echt 
bevorderlijk is voor de animo van de spelertjes. De trouwe trainers van onze E- en F-jeugd waren: Harry ter Linden, Berry 
Linssen en Hans Ruyters terwijl Achmed Bouali, Peter Hoet en Mousa Baba ook meerdere keren bijsprongen.  



Looptraining.  
De looptraining sloeg niet echt aan. Besloten is dan ook gedurende het seizoen om hier mee te stoppen.  
 
Keeperstraining.  
De keeperstraining liep dit seizoen niet echt geweldig. De trainers hadden het vaak te druk met eigen voetbalaktiviteiten, 
waardoor er te weinig werd getraind op dit specifieke onderdeel. Slechts de training bij de E-keepers verliep wel regelmatig. 
Deze was in handen van Pascal Pronk keeper van LENS A1.  
 
Trainersoverleg.  
In tegenstelling tot het vorige seizoen kwamen de trainers wat minder vaak bij elkaar. Toch werd er nog een keer of  
vijf met de selektietrainers, de jeugdkommissie en met Maarten Rog vergaderd over allerlei jeugdtrainingszaken. Ook met de  
andere trainers en leiders werd er twee keer vergaderd in het afgelopen seizoen buiten natuurlijk de nodige individuele 
afstemmingen onderling en met de jeugdkommissie.  
 
Kadercursus.  
In vervolg op de interne kadercursus van Peter Bos in het vorige seizoen werd er nu een cursus gegeven meer gericht op de 
praktijk d.w.z. het geven van een training. Peter nam gedurende vier avonden een aantal cursisten onder zijn hoede bij het 
geven van een training. Ook deze cursus werd zeer op prijs gesteld.  
 
ADO DEN HAAG/HAAGSE JEUGD.  
Laurence van 't Klooster van LENS B1 en Youssef Elakbi, Rutger Hendriks en Ricky Kreuler van LENS C1 speelden en 
trainden een lange tijd mee bij ADO/Den Haag. Helaas voor hen hebben zij de stap uiteindelijk niet kunnen maken. Onze 
vereniging was dit jaar ook weer goed vertegenwoordigd bij de Haagse jeugdselekties. Bij het elftal onder 14 jaar was Rutger  
Hendriks van LENS C1 een vaste kracht totdat zijn blessure hem verder spelen onmogelijk maakte. Bij het elftal onder 13 jaar 
waren Henk de Zeeuw en Ricky Kreuler van LENS C1 de vaste krachten. Toen Ricky Kreuler echter uitgenodigd werd om  
bij ADO/Den Haag mee te komen trainen verdween hij direkt uit de Haagse Jeugdselektie ??? In het elftal onder 12 jaar 
speelden van LENS D1 regelmatig mee: Jos Brittijn, Daniël Koegler en Michael v.d.Heijden.  
 
Scouts.  
Ook bij LENS lopen er regelmatig scouts rond van Sparta, Feyenoord en Den Haag. Er is een goed kontakt met deze bvo's en 
soms trainen of spelen er spelers van LENS daar mee. Voor de jongens een leuke ervaring en voor ons de mogelijkheid om 
eens wat af te spreken met deze bvo's. Helaas zijn er echter nog steeds een aantal amateurverenigingen (ADO en RVC) die  
met (valse) beloftes de jeugdspelers bij andere amateurverenigingen proberen weg te halen. Zo zijn er ook het afgelopen 
seizoen weer meerdere spelers bij ons weggehaald. Natuurlijk hebben wij de HVB hierover benaderd, maar een reaktie is tot 
op heden uitgebleven. Wij zullen ons in de jeugdkommissie moeten beraden wat hier aan te doen.  
 
LENS t/m 21 jaar.  
Helaas bleek het zeer moeilijk te zijn om leuke wedstrijden voor dit team af te spreken. Lukte dit wel dan kwam of Sparta weer 
met een heel zwak team of de wedstrijd werd helaas weer afgekeurd. Uiteindelijk zijn we er maar mee gestopt ook omdat er 
iedere zondag heel veel jeugdspelers bij de senioren mee moesten doen en de zondagselektie alles op de kompetitie zette.  
 
Nevenaktiviteiten.  
Ook dit jaar werd er samen met de evenementenkommissie weer heel wat georganiseerd voor onze jeugd. De herfstweek viel  
wat tegen door de matige opkomst bij de lage E- en F-jeugd. Het sinterklaasfeest en de Vossejacht alsmede het zwemmen  
en de patat voor de C- en D-jeugd waren geslaagd. De A- en B-jeugd kregen een disco tijdens het Eurosportringtoernooi.  
 
Afsluiting seizoen.  
Natuurlijk kreeg ieder LENS-team een LENS-toernooi en diverse uittoernooien. Sommige elftallen kregen zelfs twee LENS-
toernooien, omdat in een laat stadium Eurosportring nog aan ons vroeg of we mede-organisator wilden zijn van een groot 
internationaal toernooi op Escamp. Dat deden wij maar al te graag. Het toernooi werd een groot succes en de loterij ook. 
Helaas bleek dat de omliggende verenigingen de inspanning te groot vond en zagen af van continuering. Eenmalig dus 
helaas. Natuurlijk vertrokken een aantal teams nog richting Duitsland en/of Limburg. Begin juni stopte voor de meeste teams 
het voetballen pas op LENS.  
 
Tot slot.  
Ook het afgelopen seizoen is er weer heel wat gedaan met de jeugd van LENS. Het aantal vrijwilligers uit de vereniging  
en met name uit onze seniorenafdeling wordt steeds kleiner.  
Selektiespelers zijn jammergenoeg niet meer te porren om een jeugdteam te trainen en/of te leiden. Een positieve 
uitzondering is Fred Spa. Hadden we maar meer van deze jongens, want zij spreken onze jeugd enorm aan. Dit bleek wel in 
de herfstvakantie, toen een groot deel van onze seniorenselektie met onze A-, B- ,C- en D-selektie een trainingsdag 
afwerkten. Dit vonden de meeste spelers echt gaaf. Hoe we deze passiviteit kunnen doorbreken is een vraag waar wij de 
oplossing nog niet voor weten. Steeds vaker moeten wij buiten de vereniging gaan zoeken en dat zijn vaak niet de 
goedkoopste oplossingen.  
Rest mij om bij deze nogmaals alle vrijwilligers te bedanken voor hun inzet in het afgelopen seizoen. We hebben natuurlijk 
lang niet alles vlekkeloos gedaan, maar wel altijd de intentie gehad om dit te doen. Na de vakantie gaan we starten aan het  
seizoen 1994-95 en wie bovenstaande goed gelezen heeft weet dat er ook dan weer heel veel werk te doen is met de jeugd 
van LENS. Doet U ook mee ??? Nogmaals bedankt.  
 
Namens de jeugdkommissie  
Paul v.d.Steen, Jeugdsekretaris  



FINANCIEEL VERSLAG OVER 1993 -1994  
Het afgelopen seizoen heeft het bestuur getracht de enkele jaren geleden ingezette neergaande lijn aangaande het negatieve 
exploitatieresultaat om te buigen. Het daartoe gestelde beleid kende twee duidelijke doelstellingen: kostenbeheersing en een 
vergroting van de sponsor- en barinkomsten.  
Een jaar later moet de penningmeester vaststellen, dat wederom een zeer fors negatief exploitatieresultaat werd gerealiseerd.  
Het nadelige saldo van bijna fl. 25.000 kan als volgt nader worden verklaard.  
Clubgebouw  
omzet     -    5.000  
inkoop omzet    + 19.000  
negatief resultaat   -  24.000  
diversen    -    4.000  
resultaat bar t.o.v. begroting  -  20.000 (t.o.v. resultaat 92/93 fl. 13.500)  
Accommodatie    -    5.000  
Tekort     -  25.000  
De overige overschrijdingen (plus en min) vallen nagenoeg tegen elkaar weg.  
In november 1993 bleek dat het bruto-winstpercentage van de bar een forse daling liet zien. Na analyse van de geboekte 
omzet en de inkoopkosten ontstond het vermoeden dat de oorzaak hiervan gezocht moest worden in:  

• gestegen inkoopprijzen zijn onvoldoende in de verkoopprijzen doorberekend;  

• gratis consumpties werden op te grote schaal verstrekt en  

• te geringe controle en dus zicht op de kasgelden.  
Het bestuur heeft direct hierna in overleg met de barcommissie maatregelen genomen. Deze maatregelen bestonden 
ondermeer uit het met grotere regelmaat inventariseren van de voorraad, het invoeren van een systeem van 
consumptiebonnen en toezicht op de kasgelden. In de rest van het seizoen is sprake van een verbeterd bruto-
winstpercentage, echter dit is nog steeds te laag. Vanwege het ontbreken van voldoende kader kunnen geen aanvullende 
maatregelen worden uitgevoerd.  
Voorts bleek in november 1993 dat de aanvankelijk begrote omzet van fl. 200.000 moest worden bijgesteld naar fl. 180.000. 
De belangrijkste oorzaak hiervan was het grote aantal afkeuringen. Aanvankelijk zag het er naar uit dat de omzet zelfs niet 
hoger dan fl. 165.000 zou uitkomen. Echter door een fantastische eindsprint, ingezet door de barcommissie werd de fl. 
175.000 nog gehaald.  
Een andere belangrijke overschrijding wordt gevormd door de kosten van onze accommodatie. Door een defect aan een 
gasmeter hebben wij een bedrag van circa fl. 4.000 meer aan het GEB moeten betalen als was begroot. Voorts bleek het 
huren van velden in de winter bij Kwiek Sport aanzienlijk duurder te zijn dan begroot.  
Thans is de situatie ontstaan dat nu het eigen vermogen nagenoeg is verdwenen, onze club zich geen verdere negatieve 
resultaten kan veroorloven. Dit impliceert dat voor het lopende seizoen kostenbeheersing en het behoud van de barinkomsten 
een zeer hoge prioriteit dienen te krijgen.  
Hier doet zich echter een aanzienlijk probleem voor. Zowel kostenbeheersing als behoud van barinkomsten betekent dat de 
gehele club zich daarvoor dient in te zetten. In het afgelopen seizoen is al gebleken dat bij onvoldoende kader de discipline 
wegvalt en kostenbewaking zeer moeilijk wordt.  
Een nadere analyse van en een toelichting op onderstaande cijfers zal desgewenst tijdens de algemene ledenvergadering 
worden gegeven.  
 
Penningmeester. 
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